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Terugblik op schooljaar 2022-2023 en een kijkje vooruit naar 2023-2024 

Beste ouders/verzorgers, 

In deze laatste nieuwsbrief wil ik graag terugblikken op het afgelopen jaar en jullie meenemen naar de plannen voor 

het aankomende schooljaar. Allereerst wil ik jullie bedanken voor het afgelopen schooljaar; zonder jullie 

samenwerking en begrip hadden we niet de stappen kunnen maken die we het afgelopen schooljaar hebben gezet. 

Ons gezamenlijke doel was en blijft dat we het beste voor onze kinderen willen! 

Terugblik 

Na een zeer strakke planning in de zomervakantie was de interne verbouwing bij aanvang van het schooljaar zo goed 

als klaar. Met een prachtige teamkamer, een extra lokaal en nieuwe kantoorruimtes waren we klaar voor de start 

van het schooljaar 2022-2023. 

Helaas kregen we op de laatste vrijdagavond van de zomervakantie het verschrikkelijke nieuws dat een aantal 

kinderen en ouders van onze school betrokken waren bij een zeer ernstig verkeersongeval. Hierbij zijn tot ons grote 

verdriet,  Anke, Erik, Regina en Wieteke omgekomen. De impact bij ons en onze omgeving was en is nog steeds erg 

groot. Nova, heeft als enige inzittende het zware ongeval overleefd. Alle deskundige hulp, jullie steun en onze 

onderlinge verbondenheid om het gezamenlijk te verwerken heeft deze zware periode op onze school draaglijk 

gemaakt. De start van het schooljaar heeft in het teken gestaan van het afscheid nemen, het rouwproces en de 

begeleiding van onze kinderen die ieder op hun eigen unieke wijze hun verdriet een plekje mochten geven. Dat gaf 

voor velen weer kracht voor de toekomst en het vertrouwen om samen verder te gaan. 

We hebben het afgelopen schooljaar hard aan onze jaardoelen gewerkt. Zo hebben we extra ingezet op het gebruik 

van de methode Kwink in de klas om ons schoolklimaat te versterken en is een start gemaakt met het aanbod voor 

meer- en hoogbegaafdheid . We hebben in de uitkomst van de oudervragenlijst kunnen zien dat de punten waar we 

hard aan gewerkt hebben nu een stuk hoger gewaardeerd worden dan voorheen.  

Daarnaast ben ik enorm trots op de realisatie van het groene en inclusieve speelplein, op de positieve-kritische 

samenwerking met Medezeggenschapsraad, de  OV en Kwaliteitsforum, zodat we ons onderwijs nog verder kunnen 

versterken. In samenwerking en overleg met  ’t Toverbosch  zorgen we ervoor dat we de beperkte ruimtes  zo goed 

mogelijk kunnen gebruiken en alle kinderen een plaatsje binnen ons gebouw hebben om zich te kunnen 

ontwikkelen.  

Uit de vragenlijst hebben wij ook een aantal nieuwe verbeterpunten kunnen halen, die we verwerkt hebben in de 

plannen voor het aankomende jaar. Als voorbeeld kunnen we de algemene communicatie en het helder maken van 

onze missie, visie en kernwaarden noemen. 

Uitdagingen 

Gedurende het schooljaar hebben we ook te maken gehad met een aantal uitdagingen, waarbij de ene uitdaging wat 

groter was dan de andere. U kunt denken aan de aansluiting van het onderwijsaanbod op de begeleidings- en 

ondersteuningsbehoeften van onze kinderen en het vinden van vervanging bij ziekte van een leerkracht. Een van de 

grootste uitdagingen waar we op dit moment en in de toekomst nog veelvuldig mee te maken gaan krijgen zijn de 

toenemende openstaande vacatures. In de Randstad is dit al een aantal jaren een fors probleem en inmiddels treft 



dit ook het zuiden steeds meer. De nu nog openstaande vacature voor onze groep 6 voor het aankomende jaar 

hebben is helaas nog niet ingevuld. Gelukkig hebben we wel een tijdelijke oplossing gevonden en zal juf Judith 

Willekens (niet te verwarren met juf Judith van groep 7) er zijn tot we een vaste collega hebben gevonden. 

Uiteraard heb ik samen met het team gereflecteerd op de uitdagingen die we het afgelopen jaar hebben gehad, 

zodat wij vanuit een lerende en open houding verder kunnen door ontwikkelen. 

Vooruitblik  

We zijn ons bewust dat we jullie als ouders meer mee moeten nemen in de plannen en ontwikkelingen die we als 

school uitvoeren. Het aankomende schooljaar zullen we dan ook in elke nieuwsbrief een onderwerp extra uitlichten.  

Geeft de informatie aanleiding voor vragen of ideeën dan kun je dat kenbaar maken via een persoonlijk gesprek, een 

berichtje in het ouderportaal, via een mailtje, aan de poort, of door even binnen te lopen. 

Ik heb van mijn bestuur begrepen en heb zelf gemerkt dat het nog niet altijd even duidelijk is hoe wij met elkaar om 

willen gaan met onze interne communicatie bij signalen of uw zorgen. Om ervoor te zorgen dat wij zo snel mogelijk 

een zorgvuldig antwoord kunnen geven is het van belang dat je je vraag of signaal direct kan richten bij de leerkracht 

en/of de IB – er van de school. U kunt vanzelfsprekend altijd bij mij terecht. Op deze manier kan ik een reactie geven 

wat passend is en in ieder geval kan ik uw zorgen wegnemen. Na de zomervakantie wil ik hier graag meer aandacht 

aan geven. 

Voor het aankomende schooljaar hebben we met instemming van de MR onze doelen in het jaarplan beschreven. 

We richten ons op de volgende punten: 

- het zichtbaar maken van de missie en visie van onze school, 

- het opstellen en implementeren van een Schoolbeleidsdocument Burgerschap, 

- het vaststellen en uitvoeren van beleid voor verdieping en verbreding van het aanbod voor de MB/HB-

leerlingen, 

- het aanbod, monitoring en afstemming van het  Sociaal en Emotioneel leren op individueel en groepsniveau, 

- de implementatie van het Werken Met Kwaliteit Primair Onderwijs (WMK-PO), 

- het verder implementeren en borgen van het thematisch onderwijs, 

- teambuildingsactiviteiten, 

- het delen van de diverse onderdelen van het Schoolveiligheidsplan, waaronder het protocol gewenst gedrag, 

- het verder implementeren van ons administratiesysteem ParnasSys. 

Bovenstaande doelen zijn opgesteld vanuit de ouder-, leerlingen- en teamvragenlijsten, het schoolplan van onze 

school en het Koersplan van de Borgesiusstichting. Samen met het team hebben we gekeken welke punten we 

prioriteit willen geven en na een presentatie aan de MR hebben ook zij met onze plannen ingestemd.  

Tot slot 

Ik hoop dat ik u, samen met het team, na de zomervakantie mag ontmoeten tijdens onze informatieavond op 4 

september as.  U krijgt u hier nog een aparte uitnodiging voor. Tijdens onze algemene informatieavond vertellen we 

over de volgende onderwerpen: de overgang van basisschool naar het voortgezet onderwijs, het leren lezen in groep 

3, Kwink (onze methode voor Sociaal Emotioneel Leren), Meer- en Hoogbegaafdheid, de missie en visie van onze 

school en de executieve functies.  

Houd maandagavond 4 september van 18.30 uur tot 20.30 uur  2023 daarom vrij! 

Ik heb ontzettend veel vertrouwen in het aankomende schooljaar en kijk wederom uit naar een prettige 

samenwerking met jullie en ons team van Basisschool ’t Bossche Hart. We gaan er een fantastisch jaar van maken. 

Maar allereerst wens ik jullie allen een ontzettend fijne zomervakantie toe. Geniet van de vrije tijd en maak bovenal 

mooie herinneringen met elkaar! 

Mede namens het team, 

Marie-José Jaspers 



 

Verkeersveiligheid na de vakantie 

Meteen in de eerste week na de vakantie vraagt Veilig Verkeer Nederland uw aandacht voor het feit dat de scholen 

dan weer gaan beginnen. Dat doen ze met de actie MONO. Dat wil zeggen hou uw aandacht op de weg en het 

verkeer en laat u niet afleiden door het gepiep van een binnenkomend appje of een telefoontje!! 

     

Vanuit de oudervereniging 

Beste lezers,  
Wat een prachtig gezellig en feestelijk schooljaar hebben we gehad! Vanuit de oudervereniging hebben we weer 
veel leuke activiteiten mogen opzetten! Hierbij kunnen we terugkijken op een leuke carnavalsviering en sportdag! 
Uiteraard hadden we ook fantastische dag tijdens het bezoek van Sinterklaas en bij de kerstviering. Uiteraard 
hebben we nog meer leuke en succesvolle activiteiten geregeld zoals de meester-en juffen dag en niet te vergeten 
de schoolreis. We zijn erg blij dat we overal weer en mooi feestje van mogen maken voor de leerlingen ! Mochten 
jullie suggesties hebben voor een leuke activiteit of vragen hebben over bepaalde zaken, dan mag je ons altijd 
hiervoor benaderen! We zijn nog altijd op zoek naar nieuwe leden, mocht je het interessant vinden om bij de 
oudervereniging aan te sluiten, laat het dan even weten!  
Ieder jaar groeien we als oudervereniging zodat we ieder jaar de activiteiten nog leuker kunnen maken!  Dankzij de 
vrijwillige ouderbijdrage kunnen we leuke dingen blijven organiseren voor onze leerlingen!  
Voor vragen kan je mailen naar ovtbosschehart@outlook.com 
Hartelijke groetjes,  
Tirza van Boeckholtz 
Voorzitter OV 
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Vanuit de leerlingraad  

We werden ontvangen door wethouder Sharona Malfait. Eerst 

gingen we kletsen en de wethouder had worstenbroodjes 

meegenomen. Toen was het tijd voor de rondleiding. Eerst gaf ze een 

rondleiding boven ze liet haar werk kamer zien, waar ze bijna nooit 

komt, ze had snoepjes en ze had nepbloemen, omdat ze geen echte 

bloemen mochten, omdat ze planten hadden. En ze liet boven ook 

zien welke mensen er werkte en wat hun werk was. En toen was het 

tijd voor de burgemeester. Hij was wel in gesprek, maar we mochten 

van hem binnenkomen. Hij liet ons 

zien hoe zijn werk plaats er uit zag 

en wat hij er allemaal deedt. We 

mochten even later ook nog een 

kamer zien waar de kettingen van 

Oud Gastel, Hoeven en 

Oudenbosch. Toen was het tijd voor 

de handhaving. Hun mogen wel slapen in de avond, maar de politie niet. Daarna 

gingen we naar de raadszaal, waar je kan trouwen of vergaderen. Toen gingen we 

naar de kantine, waar het nog rustig was, want het was nog geen lunchtijd.(◕દ◕ 

En als dank voor de inzet van de leerlingenraad het afgelopen schooljaar mochten 

de leden met juf Marie-José als lunch nog een frietje gaan eten. 

    

    

    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Musical groep 8 

De kinderen van ‘t Toverbosch hebben samen met de kleuters al kunnen genieten van de afscheidsmusical van groep 

8! Afgelopen dinsdag zijn de groepen 3 t/m 7 naar de musical van groep 8 gaan kijken.  

                                                                                                                    

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Foute bingo! 

Op donderdag 13 juli vond de foute bingo plaats! De school was leuk aangekleed, en een aantal van ons had zich ook 

goed fout verkleed!  

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 



 

Uitzwaaien groep 8  

Afgelopen woensdag hebben we met de hele school groep 8 uitgezwaaid.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


